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Vragen van de leden De Roon en
Brinkman (beiden PVV) aan de
ministers van Justitie en van
Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties over de politie die
het te druk heeft voor «gewone»
diefstalzaken. (Ingezonden 25 februari
2010)

1
Bent u op de hoogte van het bericht
«Politie te druk voor gewone
diefstal»?1

2
Is het waar dat de politie in
Limburg-Noord het zo druk heeft met
het grote aantal roofovervallen in de
regio, dat gewone diefstallen nog
nauwelijks onderzocht worden? Deelt
u de mening dat dit onaanvaardbaar
is? Wat gaat u doen om deze situatie
te verbeteren?

3
Deelt u de mening dat de reactie van
het Openbaar Ministerie (OM),
namelijk «dat het even niet anders is
maar dat er gewoon onvoldoende
mankracht is om verdachten op te
pakken», onaanvaardbaar is en dat dit
het vertrouwen in de politie en het
OM enorm schaadt? Zo nee, waarom
niet?

4
Kunt u verzekeren dat bij een
inspectie door willekeurige
politiebureaus in de regio
Limburg-Noord, geen politiemensen
achter de computer zullen worden

aangetroffen die werkzaamheden
verrichten met een lagere prioriteit
dan het oplossen van deze
diefstallen?

1 De Telegraaf, 24 februari 2010.

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2009–2010 Vragen gesteld door de leden der Kamer

0910tkkvl2010Z03754
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2010 Tweede Kamer, vergaderjaar 2009–2010, Vragen


